
Dagsorden bestyrelsesmøde 
Mandag d. 15.08.2022 – kl. 18.00 – 18.55 
referat: Rikke 
tilstede: Anne-Sofie,  
 

Referat 

1: Fibernet 

Bestyrelsen havde en Konsulent fra Fibia (NRGI’s fibernet selskab) ude at informerede om evt. Installation af 
fibernet i afd. 37. Fibernet er vejen frem i fremtiden, det handler blot om at finde den rigtige løsning og det 
rigtig behov. 
Afdelingsbestyrelsen vil stille forslag om installation af fibernet i alle lejemål – nærmere information kommer 
på mødet d. 6. september, samt sendes ud til beborerne. 
 

2: Afdelingsmøde d. 6 sept. 2022 

Bestyrelsen sørger for lidt let spisning samt drikkevare. Husk at tilmelde dig til mødet d. 6. September. 

3: evt. 

Vores græsslåmaskiner har set bedre dage, Rikke undersøger med ejendomsfunktionæren hvad vi har af 

muligheder. 

 

Næste møde bliver fastlagt efter afdelingsmødet d. 6. september 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


